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Emekli Emniyet Müdürü 

• Kendinizi Tanıtır Mısınız: Aydın, 1946 doğumluyum. İlkokul ve Ortaokul’u Aydın’da okudum. 5 
kardeşiz. Evliyim iki evladım, iki de torunum var. 

• Polis Koleji ve Akademi Mezuniyet tarihi/devresi:    olis Koleji Giriş: 1962, mezuniyet: 1965 Polis 
Akademisi giriş: 1965, mezuniyet: 1968, Siyasal Bilgiler F. İsletmecilik 1973 ,ABD Uluslararası Polis 
Akademisi: 1973 , Todaie-KYUP: 1974,SBF master 1977  

• Nerelerde çalıştınız: Emniyet Genel Müdürlüğü Ankara, Burdur, Nevşehir, K.Maraş, Gümüşhane ve 
tekrar Emniyet Genel Müdürlüğü. 

1983 yılında emekli edildim. 

Emeklilik sonrası U.A.Nakliyecilik, Gümrükçülük, İthalat- İhracat firmalarında ve 1986 yılından 2013 
yılı Haziran sonuna kadar da ORS-Ortadoğu Rulman Sanayii’nin Dış Ticaret Müdürü olarak çalıştım. 

Telif ve çeviri kitaplarım, çokça makalelerim var. 1965 yılında Temüd-Der Denetim Kurulu Başkanlığı 
yaptım. PKM - Polis Koleji Mezunlar Derneği Yönetim Kurulu Başkanlığı görevini 2015 yılından bu yana 
sürdürmekteyim. 

• Şu an hangi ilde yaşıyorsunuz: Ankara. 
• Meslekten bir anı /Dernek ve Çağın Polisi Dergisi için önerileri/ 2000 yılı Kasım ayında emekli 

emniyet müdürlerini bir çatı altında toplamak amacıyla bir dernek kurulması düşüncesinin ilk adımı 
olarak Ankara Polis Evinde bir toplantı düzenledik ve kıdemli Müdürlerimizi de davet ettik. Toplantıya 
katılanlar: İsmail Baykıl, NURSEL Gündüz, Ali Altunyay, Haydar Tek, Şükrü Nail Atalay, Hakkı Kütük, 
Özgüner Polat, Mustafa Özgen, Refet Erdoğan. Tüzük taslağı yazım işini Rafet Erdoğan üstlendi. Bir ay 
sonra toplanma kararı aldık. Refet Bey toplantıya mazereti nedeniyle gelemedi. Haydar Tek, ben 
ayarlarım dedi.  

Bir hafta sonra yeniden toplandık. Haydar Tek, emekli subaylar derneğinin tüzüğünü bulmuş ve onun 
üzerinde değişiklikler yaparak bir taslak oluşturmuş, konuştuk son şeklini verdik.  



 

Sonraki haftada tüzüğü kurucular olarak imzaladık. Dernek kuruluş bildirimini hazırladık ve kurucu 
yönetim ve denetim kurullarını belirledik. Adres olarak Hakkı Kütük'ün sigorta şirketi adresini 
gösterdik. Diğer kuruluş belgelerini de tamamladık ve Ankara Valiliği’ne 02.04.2001 tarihinde 
başvurduk. 

Dernekler masası birkaç maddeyi değiştirmemizi istediğinden gerekli değişiklikleri yapıp verdik 
tüzüğümüz onaylandı ve mahalli gazetede yayınladık.01.05.2001 günü derneğimiz resmiyet kazanmış 
oldu. 

Geçici Yönetim Kurulu; Haydar Tek, Şükrü Nail Atalay, Hakkı Kütük, Özgüner Polat, İsmail Baykıl, Musa 
Teber ve Mustafa Özgen ile oluştu ve ilk toplantıda Haydar Tek Genel Başkanlığa, Şükrü Nail Atalay 
Genel Başkan Yardımcılığına, Özgüner Polat Genel Sekreterliğe seçildi. 

Aramızda topladığımız parayla zorunlu defterleri aldık, kaşemizi yaptırdık. Dernek başlıklı kâğıdını bile 
masraf olmasın diye bilgisayardan düzenledik. 

Emniyet Genel Müdürümüz Turan Genç'i ziyaret ve yardımını rica ettik. 

Çankaya İlçe Emniyet Amirliğinin 3. Katındaki 2 odayı bize tahsis etti ve 1 bilgisayar kurdurttu.  

Gerekli izinleri almak kaydıyla derneğimizin Türkiye adını almasını ve kamuya yararlı dernek 
statüsünün kazanılması için çalışmalarda bulunmak da tüzüğümüze kondu. Ancak, bir yılki gelirinin 
%50’sinin üyeler dışı işlerde harcandığının belgelenmesi koşulunu hiçbir zaman yerine getiremedik, 
ancak Türkiye adını derneğin adının başına koyma iznini Bakanlar Kurulu Kararı ile aldık. 

Dergi çıkarabilmemiz için 5.000₺ yardım sağladı ve Polis Bakım Yardım Sandığının reklam vermesini ve 
derginin her sayısından 1.000 adedinin Emniyet Genel Müdürlüğünce satın alınıp İl Emniyet 
Müdürlüklerine dağıtılmasını temin etti. Derneğimizin kuruluş aşamasında verdiği destekten dolayı 
kendisine şükran borçluyuz. 

Derginin çıkarılması için dergi adı tartışıldı. Haydar Tek kızımın adını hatırladı ve Çağıl koyalım dedi. 
Sonra, bunun yerine Çağın Polisi üzerinde mutabık kalındı. Derginin çıkarılması için ilkyazılar toplandı 
baskıya verildi ve dağıtıldı. Bu arada Ankara İl Emniyet Müdürü Hasan Yücesan derneğimize 1 
bilgisayar ile mobilya temin etti. 

Kasım 2001’de tüzük gereği yapmamız gereken ilk genel kurulumuzu Ankara Emniyet Müdürlüğü 
konferans salonunda yaptık. İlk Yönetim Kurulumuz; Haydar Tek, Özgüner Polat, Nursel Gündüz, 
Şükrü Nail Atalay, İsmail Baykıl, Ali Altunyay ve Mustafa Özgen’den oluştu. Denetim Kurulu ise Hakkı 
Kütük, Fevzi Aksu ve Musa Teber’den oluşturuldu. 

Yeni Emniyet Genel Müdürümüz Ali Kemal Önal’ı ziyaret ettik. Bize 2 saatini ayırdı. Bana projeyle 
gelin dedi. Elimizde derli toplu bir proje olmadığından sonra, sunalım dedik ve bir daha kimse bu konu 
üzerinde durmadı. O toplantımızda söz alarak Ankara, İstanbul, İzmir gibi metropollerde bakıma 
muhtaç Emniyet Emekli Müdürleri ve Polisler için Bakım ve Rehabilitasyon Merkezleri kurulmasını 
önerdim. Emniyet Genel Müdürümüz not almış, Ankara Gölbaşı’nda göl kıyısında büyükçe bir araziyi 
Milli Emlak’ten tahsis ettirmiş ve İnşaat-Emlak Dairesine projesini çizdirmiş. Ancak sonraki 
dönemlerde ödenek konup 5 yıl içinde yatırıma başlanmadığından Milli Emlak araziyi geri aldı. 
Temüd-Der de konuyu yeterince takip etmedi. 



Sonraki 4 yılda da Yönetim Kurulu üyeliğim sürdü. Barbaros H.Aydın’ın Genel Başkanlığı 
döneminde2015-16 döneminde 1 dönem Denetim Kurulu Başkanlığı yaptım. O dönemde Polis Koleji 
kapatılıp P.Akademisi Güvenlik Bilimleri Fakültesi de kaldırılarak Polis Amirleri Eğitim Merkezi’ne 
dönüştürülmesi için Güvenlik Reformu Kanun Tasarısı T.B.M.M. ne sunulunca İ.İ. Komisyonu 
toplantılarına katılıp komisyon üyeleriyle tasarı aleyhinde lobi çalışması yaptık. 

Genel Müdürlüğün dergi alımını durdurması nedeniyle üye ödentileri dışında kaynak kalmayınca 
dergimizin dijital ortamda yayınlanması ve ödentilerin mobil aidat sistemi üzerinden toplanması 
önerimiz kabul gördü ve uygulamaya sokuldu. 

A.B.D.’de çok örgütlü ve etkili olan, hala üyesi olduğum merkezinde 10’larca profesyonelin çalıştığı 
Uluslararası Polis Şefleri Derneği gibi bir organizasyona sahip olup ulusal ve uluslararası çapta faaliyet 
gösteren, polisle ilgili çokça kitap yayınlayan ve ülke çapında polis eğitimine ve polisin gelişmesine 
katkı sağlayan bir yapıya hala sahip olamadığımızı görememenin üzüntüsünü hala yaşıyorum.  

20 yıl sonrasını düşünmek ürküttü verici. 4 yıllık eğitim veren Polis Akademisi yerine azami 8 aylık 
eğitim veren çok düşük profilli bir Polis Amirleri Eğitim Merkezi’nden mezun olan, çoğunluğu hukukla 
ilgisiz üniversite ve yüksek okullardan mezunlarının yarınlarda İl Emniyet Müdürü olarak görev 
yapacağını, şu anda görevde olan Kolej ve Akademi mezunlarının emekliye ayrılmış olacağını, polisin 
tüm bellek, anane ve teamüllerinin yok olacağını göz önüne getirdiğinizde derneğimizin de bugünkü 
yapısını dahi koruyamayıp YOK olacağını da not edip tüzüğümüzde bugünden gerekli düzenlemeleri 
yapmamız ve mücadele için takım halinde çalışmamız gereği açıkça kendini göstermektedir. 

Dergiyi yine basılı halde çıkarmak için gerekli fonları yaratıp geniş çevrelerce okunur ve alıntı yapılır 
bir içeriğe dönüştürmek için çalışmamız gerekir düşüncesindeyim. 


